
ZÁPISNICA č.16 zo zasadnutia Komisie pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava -Staré Mesto konaného dňa 12.09.2018 

Prítomní: 

Ing. arch. Martin Gajdoš 

Soňa Párnická 

Bc. Ivan Bútora 

Ing. Matej Vagač 

Miloš Domorák 

Ospravedlnení: 

Prizvaní hostia: 

JUDr. Iveta Hahnová 

Mgr. Michaela Malinová 

Ing. Anton Gábor 

MUDr. Peter Tatár, Ing. arch. Ľubomír Boháč, Ing. Miroslav Kollár MHA 

Program komisie: 

1. Mýtny domček 
2. Územné plány zón Brnianska-Patrónka, CMO - severovýchod 
3. Rôzne 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie pán Ing. arch. Gajdoš. Privítal prítomných členov 

komisie ako aj prizvaných hostí. Na úvod rokovania komisie sa vrátil k náhlemu a nečakanému úmrtiu 

člena poslaneckého zboru Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto a člena 

Komisie KOŽI pána Viktora Muránskeho. Vyzdvihol jeho ľudskú a odbornú stránku, vyjadril úprimnú 

sústrasť a hlavne veľké poďakovanie za jeho prácu či už v rámci poslaneckého zboru alebo v rámci 

komisií miestneho zastupiteľstva, všetkým nám bude veľmi chýbať. Česť jeho pamiatke. 

Bod č.l - Mýtny domček 

K bodu č.1 sa vyjadrila pani JUDr. Hahnová, ktorá detailne informovala členov komisie o postupe vo 

vzťahu k Mýtnemu domčeku, o zámere mestskej časti Bratislava-Staré Mesto prenajať si stavbu 

Mýtneho domčeka, ako aj o samotnej komunikácií medzi mestskou časťou Bratislava-Staré Mesto 

a Hlavným mestom SR Bratislavy. Zdôraznila skutočnosť, že stavba - Mýtny domček v Bratislave je vo 

vlastníctve hlavného mesta SR Bratislavy a nie je zverený do správy mestskej časti Bratislava-Staré 

Mesto. MČ Bratislava-Staré Mesto požiadala hlavné mesto o zverenie stavby Mýtneho domčeka do 

správy. Hlavné mesto SR Bratislava však vo svojom stanovisku k žiadosti mestskej časti nesúhlasilo so 

zverením Mýtneho domčeka z dôvodu, že tvorí neoddeliteľnú súčasť mostného objektu Starý Most 

a odporučilo mestskej časti zvážiť formu nájmu tejto nehnuteľnosti. Na základe uvedeného mestská 

časť požiadala hlavné mesto o dlhodobý nájom tejto stavby vrátane podmienok jeho rekonštrukcie za 

účelom zriadenia stálej expozície o histórii Starého Mosta a Viedenskej električky ( stavba je totiž 

v zlom technickom stave a vyžaduje si vynaložiť nemalé finančné prostriedky na jej rekonštrukciu ). 
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Mestské zastupiteľstvo svojim uznesením schválilo nájom stavby Mýtneho domčeka na dobu 

neurčitú pre mestskú časť BA-SM, avšak po doručení návrhu nájomnej zmluvy a jej posúdení na 

oddelení legislatívno-právnom bolo konštatované, že zmluva je jednostranná a niektoré ustanovenia 

zmluvy sú pre mestskú časť Bratislava-Staré Mesto zjavne nevýhodné ( išlo najmä o nájom na dobu 

neurčitú, bez ochrany vynaložených investícií na rekonštrukciu ). Na základe vyššie uvedených 

skutočností mestská časť požiadala hlavné mesto o zmenu a úpravu podmienok nájmu, ktoré boli vo 

väčšine pripomienok akceptované, avšak kľúčové pripomienky mestskej časti neboli zohľadnené . 

Predseda komisie p. Gajdoš sa tiež kriticky vyjadril najmä k vysokej vstupnej investícií prevyšujúcej 

100 OOO EUR. Vie si skôr predstaviť investíciu v tejto výške do rekonštrukcie havarijného stavu 

komunikácií ako do majetku, ktorý nám nepatrí a nemáme ho ani zverený. 

K tomuto bodu sa vyjadrila aj pani poslankyňa Párnická, podľa jej názoru je to t iež nevýhodná 

investícia, nie je chránená a finančne veľmi náročná . 

Uznesenie č. 39/2018 

Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie neodporúča miestnemu 

zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schváliť zámer prenájmu stavby - Mýtneho 

domčeka v Bratislave za podmienok, ktoré boli doručené Magistrátom hlavného mesta SR Bratislavy, 

ktoré sú pre mestskú časť Bratislava-Staré Mesto nevýhodné. 

HLASOVANIE: ZA: 3 

Uznesenie nebolo prijaté. 

PROTI: O 

Bod č. 2 - Územné plány zón Brnianska-Patrónka, CMO - severovýchod 

NEHLASOVAL: 1 

K uvedenému bodu sa vyjadril pán Ing. Gábor z referátu územného plánu. Zadanie územného plánu 

zóny Brnianska-Patrónka bude schvaľované na miestnom zastupiteľstve dňa 18.09.2018. Materiá l 

bude k nahliadnutiu. Stavebná uzávera bude vyhlásená v priebehu budúceho týždňa formou 

územného rozhodnutia . 

Územný plán zóny CMO - severovýchod sa nachádza vo fáze spracovania prieskumu a rozborov. 

Stavebnú uzáveru pre riešené územie zóny pripraví pani Ing. arch. Klobušiaková v priebehu mesiaca 

september 2018. Spracovateľom územného plánu zónu bude spoločnosť Aurex s.r.o., ktorá pripraví 

aj podklady pre stavebnú uzáveru. 

Územný plán zóny Južné predmestie - nemôže mestská časť BA-SM začať obstarávať z dôvodu 

nedostatku finančných prostriedkov a ľudských zdrojov. 

K tomuto bodu sa vyjadril člen komisie pán Vagač, ktorý kriticky zhodnotil postup pri procese 

obstarávania územných plánov zón, kde neboli rešpektované prijaté uznesenia miestneho 

zastupiteľstva a tieto boli ignorované s čím sa členovia komisie stotožňujú . 

Informáciu o postupe pri územných plánoch zón komisia KOŽI zobrala na vedomie. 
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Bod č.3 - Rôzne 

Manuál verejných priestorov Panenská ulica a okolie - k uvedenému bodu sa vyjadril Ing. Gábor. 

Informoval členov komisie, že manuál bol odovzdaný zhotoviteľom ( Ing. arch. Urban ) následne na 

požiadanie mestskej časti spracoval extrakt so záväznými regulatívmi, ktorý bude prílohou k VZN. VZN 

pripraví mestská časť Bratislava-Staré Mesto a predloží ho do príslušných odborných komisií na 

prerokovanie. 

Predseda komisie pán Gajdoš požiadal pána Ing. Gábora o zaslanie linku k návrhu VZN pre manuál 

verejných priestorov pre Panenskú ulicu a okolie. 

Členovia komisie prostredníctvom pána Ing. Gábora požiadali tvorcu manuálu verejných priestorov 

Panenská a okolie pána Ing. arch. Urbana, aby prišiel na najbližšie zasadnutie komisie odprezentovať 

svoj návrh. 

Landererov park ďalší postup - k uvedenému sa vyjadril Ing. Gábor. Pre obslužný objekt pre park 

( pavilón ) potrebuje mestská časť získať stavebné povolenie, odhadovaná cena výstavby pavilónu je 

cca. 200 OOO Eur. Vo veci koná stavebný úrad Petržalka. V parku bude doplnených S ks celtisov 

a dosadené kvetné lúky v priebehu mesiaca október 2018. Mestská časť zabezpečí ešte zameranie 

geodetom, pre vloženie do katastra nehnuteľností a technické mapy. Generálny investor Bratislavy 

budúci rok zrekonštruuje sochu Maríny vo fontáne Poézia. 

Uznesenie č.40/2018 

Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie vzhľadom na negatívne zistenia 

v súvislosti s poškodzovaním zelených plôch v areáli Landererovho parku, žiada vedenie mestskej 

časti Bratislava-Staré Mesto, aby oficiálnym listom adresovaným riaditeľovi OR PZ SR Bratislava 1 

zakázal prejazd služobnými motorovými vozidlami policajného zboru cez areál-novovybudované 

chodníky Landererovho parku na Šafárikovom námestí. 

HLASOVANIE: ZA: 4 PROTI: O NEHLASOVAL: O 

V bode rôzne vystúpil aj pán poslanec Vagač, ktorý informoval prítomných členov komisie o návrhu 

materiálu, ktorý spolu s pani poslankyňou Párnickou predložia na rokovanie miestneho 

zastup iteľstva . Ide o návrh uznesenia na zmenu názvu verejných priestorov, čast i námestí - priestoru 

parku, kde sa nachádza sadovnícky upravená zeleň verejných priestorov - na názov park. V materiály 

navrhujú explicitne pomenovať verejné priestranstvá zelene v mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

( sadovnícky upravená zeleň verejných priestorov ), na parky, z dôvodu zachovania a záchrany zelene 

a parkov na rastlom teréne ( priepustný zemský povrch ). 
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Uznesenie č.41/2018 

Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie odporúča predložiť a schváliť na 

rokovanie miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto navrhovaný materiál 

s názvom - Návrh uznesenia na zmenu názvu verejných priestorov, časti námestí - priestoru parku, 

kde sa nachádza sadovnícky upravená zeleň verejných priestorov - na názov park. 

HLASOVANIE: ZA: 4 

V Bratislave dňa 24.9.2018 

Čas zahájenia komisie: 16:00 hod. 

čas ukončenia komisie: 17:45 hod. 

PROTI: O 

Predseda komisie : Ing. arch. Martin Gajdoš 

Zapisovateľ komisie : Ing. Vladimír Lauko 
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NEHLASOVAL: O 


